
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2

Protokół Nr BR - 0052/LIII/IO
z sesji Rady Gminy Gaszowice

z dnia 25 sierpnia 2010 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 14 radnych.
Nieobecna - radna Ewa Biernacka
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. l
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCl, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr LIII (53), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwilę uczestniczy 14 radnych podkreślił tym samym, że obrady są prawomocne.

Ad. 2
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.
Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 22 lipca 2010 roku.

4. Informacja Przewodniczącego Rady o wyjeździe delegacji do Rumunii.

5. Sprawozdanie z prac Wójta.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska

Finansów.

9. Informacja o stanie technicznego przygotowania placówek oświatowych do roku

szkolnego 2010-2011.

10. Informacja o stanie bezrobocia w gminie Gaszowice.

11. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,

b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe

wydzierżawienie nieruchomości gruntowych na czas oznaczony do 10 lat,

c) w sprawie zmiany załącznika Nr 11 do uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XLV/216110 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy

na rok 2010,
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d) podjęcie uchwały w sprawie zmrany uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XLVI/222/10 z dnia 27 stycznia 2010 roku W sprawie zaciągnięcia w 2010 roku

pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację "Programu

ograniczenia niskiej emisji na terenie gminy Gaszowice" oraz "Programu budowy

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Gaszowice".

12. Bieżące sprawy.

13. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

14. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Wójt wniósł aby wprowadzić zmiany do porządku obrad dodając w punkcie 11. Podjęcie
uchwał - podpunkt e) w brzmieniu: .Podjęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy
utworzenia Sądu Okręgowego w Rybniku". Poinfonnował, że Prezydent Miasta Rybnika
wystosował pisma do Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów aby udzielić poparcia zgłoszonej
w Uchwale Nr 756/LIII/201O Rady Miasta Rybnika z dnia 21 lipca 2010 roku inicjatywie
utworzenia samodzielnego Sądu Okręgowego w Rybniku dla obszarów właściwości sądów
rejonowych w: Jastrzębiu Zdroju, Raciborzu, Rybniku, Wodzisławiu Śląskim i Żorach. Dodał,
że kwestia ta szczegółowo omawiana była na posiedzeniach stałych komisji.

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali druk powyższego projektu
uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał w/w zmianę pod głosowanie.
Glosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

W związku z powyższym punkt 11 porządku obrad przedstawia się następująco:
11.Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok

2010,

b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe

wydzierżawienie nieruchomości gruntowych na czas oznaczony do 10 lat,

c) w sprawie zmiany załącznika Nr 11 do uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XLV/216/l0 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia

budżetu gminy na rok 2010,
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d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr

XLVI/222/10 z dnia 27 stycznia 2010 roku w sprawie zaciągnięcia w 2010

roku pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację

"Programu ograniczenia niskiej emisji na terenie gminy Gaszowice" oraz

"Programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy

Gaszowice" .

e) podjęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia Sądu

Okręgowego w Rybniku

Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 22 lipca 2010 roku.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.
Protokół czytali: Marek Masarczyk, Damian Krauze, Henryk Fabisz, Renata Bienek, Maria
Knapik, Piotr Górecki, Halina Rybarz-Adamik, Adam Grzelec, Ryszard Jacek, Mieczysław
Szymik, Małgorzata Witek, Gabriela Oślizło, Janusz Milion.
Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do treści protokołu.

Przewodniczący Rady odczytał punkt "Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z
protokołu Nr BR - 0052/LIII10 z dnia 22 lipca 20 10 roku. Następnie zwrócił się z pytaniem,
czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do protokołu.
Radny Józef Szawerna zapytał na jakim etapie na dzień dzisiejszy są uzgodnione sprawy
dotyczące odbudowy przepustu na Pogwizdowie. Wójt odpowiada, że na dzień dzisiejszy są
zrobione mapy, na najbliższy poniedziałek zaplanowano spotkanie z projektantem, aby
rozpocząć następny etap czyli tzw. prace projektowe. (dotyczy interpelacji nr 2)
Radny Mieczysław Szymik poinformował, że do dnia dzisiejszego nie otrzymano
odpowiedzi od Konserwatora Zabytków. (dotyczy interpelacji nr 3)

Nikt z radnych nie wniósł uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Glosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Ad. 4
Informacja Przewodniczącego Rady o wyjeździe delegacji do Rumunii.

W dniach 12-16 sierpnia 2010 roku delegacja Gminy Gaszowice w składzie:
1) Marek Masarczyk
2) Renata Bienek
3) Gabriela Oślizło
4) Jerzy Białek
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brała udział w wyjeździe do Rumuńskiej Bukowiny (gmina Kaczyka) organizowanym przez
Powiat Rybnicki (starostwo). W delegacji brali udział również inni przedstawiciele gmin
naszego Powiatu tj. Jejkowic, Lysek, Świerklan iCzerwionki- Leszczyny.
Wyjazd był związany z odsłonięciem pomnika Papieża Jana Pawła II ufundowanego przez
gminy powiatu rybnickiego oraz Starostwo Powiatowe dla polonii oraz społeczności
zamieszkującej gminę Kaczyka.
W uroczystościach odsłonięcia pomnika brał udział Prymas Polski - Henryk Muszyński,
Prymas Rumunii, duchowieństwo z Rumunii, przedstawiciele Parlamentu i władz Polski
i Rumunii oraz przedstawiciel Europarlamentu pan Bogdan Marcinkiewicz.
Poza uroczystościami związanymi z odsłonami pomnika delegacja z naszej gminy brała
udział w spotkaniach z Polonią w Domu Polskim w Kaczyce, w spotkaniu z posłem
mniejszości polskiej w Parlamencie, z konsulem RP w Rumunii oraz w spotkaniu z władzami
samorządowymi gminy Kaczyka.

Ad. 5
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy przedstawił informację o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym
tj. od 23 lipca 2010 roku do 25 sierpnia 2010 roku

1. 23 lipca uczestniczyłem w święcie Policji, uroczystość odbyła się na rybnickim rynku.
2. 24 lipca uczestniczyłem w otwarciu obiektu agroturystycznego pod nazwą "SIOŁO"

w Gaszowicach przy ul. Łąkowej
3. 3 sierpnia odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatowym w sprawie wyjazdu

delegacji do Rumunii
4. 7 i 8 sierpnia odbyły się Dni Gaszowic
5. 10, 11 i 22 sierpnia na boisku Orlik odbyły się turnieje piłkarskie grup młodszych

i starszych
6. 14 sierpnia uczestniczyłem w uroczystym otwarciu DOMU ZUCHA w Wapienicy

Następnie Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał następujące
zarządzenia:

1. pięć zarządzeń w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010,
2. zarządzenie w sprawie zmiany zarządzenia nr 55/2010 w sprawie zatwierdzenia

regulaminu "programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków",
3. zarządzenie w sprawie zatwierdzenia regulaminu przyznawania i rozliczania dotacji

dla osób fizycznych na realizację "programu budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków na terenie gminy Gaszowice",

4. zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla klubu sportowego w konkursie
wniosków na realizację zadań z zakresu sportu kwalifikowanego i zawarcia z
wybranym podmiotem umowy wsparcia realizacji niniejszego zadania oraz powołanie
komisji konkursowej do oceny tych wniosków,

5. zarządzenie w sprawie zmiany zarządzenia nr 66/2010 w sprawie zatwierdzenia
regulaminu przyznawania i rozliczania dotacji dla osób fizycznych na realizację
"programu ograniczenia niskiej emisji na terenie Gminy Gaszowice",

6. zarządzenie w sprawie wprowadzenia legitymacji służbowej dla pracowników Urzędu
Gminy Gaszowice,

7. zarządzenie w sprawie zmiany cennika usług Zakładu Obsługi Komunalnej,
8. zarządzenie w sprawie ogłoszenia czwartego przetargu ustnego nieograniczonego na

sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Czernicy przy ul. Powstańców.
9. zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu działek gruntowych z przeznaczeniem pod

uprawy rolne do dzierżawy,
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lO. zarządzenie w sprawie ogłoszenia konkursu na wykonywanie zadań z zakresu
rozwoju sportu kwalifikowanego na terenie Gminy Gaszowice.

Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie przeprowadzono żadnego przetargu.

Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie wniesiono uwag.

Ad. 6
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 23.08.2010 r.
o godz. 1430 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła Gabriela Oślizło -
Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Informacja o wysokości pozyskanych funduszach z Unii Europejskiej oraz innych
środków na inwestycje w gminie Gaszowice w roku 2010
2. Sprawozdanie z zakresu realizacji zasad korzystania z sal gimnastycznych, sal
lekcyjnych i boisk w placówkach oświatowych na terenie gminy Gaszowice
3. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad. 7
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,
Zdrowia i Młodzieży, które odbyło się w dniu 23.08.2010 r. o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu
Gminy Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Ocena stanu przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku
szkolnego 2010/2011 oraz wykonanych remontów - Referat Gospodarki Publicznej i
Inwestycji oraz Dyrektorzy szkół iprzedszkoli.

a) objazd placówek szkolnych i przedszkolnych.

2. Materiały na sesję i sprawy bieżące.

Przewodnicząca Komisji Halina Rybarz - Adamik poinformowała, że w dniu
23.08.2010 r. od godziny 900 odbył się objazd placówek szkolnych i przedszkolnych, celem
sprawdzenia wykonanych remontów i oceny stanu przygotowania obiektów do rozpoczęcia
nowego roku szkolnego 201012011.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
i Finansów, które odbyło się w dniu 24.08.2010 r. o godz. 1400 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawił p. Adam Grzelec - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Przegląd przygotowania technicznego placówek oświatowych do roku szkolnego
2010-2011
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2. Podsumowanie wykorzystanych dotacji na realizację zadań udzielonych organizacjom
pozarządowym działającym na terenie gminy za I półrocze 2010 - Wójt, Gminna Rada
Sportu.

3. Materiały na sesję, sprawy bieżące.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół zposiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad. 9
Informacja o stanie technicznego przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego
2010-2011.

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informacja omawiana była na
posiedzeniach komisji. Ponadto dodał, że w dniu 23.08 odbył się objazd placówek
oświatowych celem sprawdzenia wykonanych remontów i oceny stanu przygotowania
placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2010/2011. Podczas objazdu
stwierdzono, że placówki oświatowe w gminie są dobrze przygotowane pod względem
technicznym i gotowe do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Prace wykonywano
sukcesywnie od początku roku w miarę posiadanych środków. Niektóre rozpoczęto w okresie
ferii zimowych oraz wiosną, jednak największe nasilenie przypadło na lipiec i sierpień.
Trwające aktualnie niektóre, drobne prace zostaną zakończone do 31.08.2010r. Pozostałe
zaplanowane roboty, nie kolidujące z organizacją pracy placówek, będą kontynuowane w
miesiącach wrzesień, październik 201Or. Szczegółowe informacje w zakresie prac
wykonanych bądź planowanych do wykonania w poszczególnych placówkach oświatowych
przedstawione zostały w protokole z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw
socjalnych, Zdrowia i Młodzieży.

Ad. 10
Informacja o stanie bezrobocia w gminie Gaszowice.
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację radni otrzymali wraz z materiałami
na sesję, z którą zapoznali się na posiedzeniach komisji.
Stan na dzień 31.07.201Or. na podstawie informacji statystycznych o rynku pracy
sporządzanych przez Powiatowy Urząd Pracy w Rybniku.
Bezrobotni VII 2010
Ogółem
w tym:
z prawem do zasiłku

181 zarej estrowanych
69 mężczyzn i 112 kobiet
22 mężczyzn i 11 kobiet

Osoby w szczególnie trudnej sytuacji na rynku pracy
- długotrwale bezrobotni 63 zarejestrowanych

w tym: 19 mężczyzn i 44 kobiety
- niepełnosprawni 7 mężczyzn i 5 kobiet

Liczba ludności gminy na dzień 18.08.2010 r. 9012
Bezrobocie na terenie gminy kształtuje się na poziomie 2% bezrobotnych w stosunku do
liczby osób w wieku produkcyjnym. Natomiast bezrobocie w powiecie rybnickim kształtuje
się na poziomie 11,4%.

Ad.U
Podjęcie uchwał: . .

~ podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gmmy na rok 2010, 6



Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały wraz ze zmianami Wójta.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do
przedstawionego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. Nikt z radnych nie
wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LIII/255/l0 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 sierpnia 2010 r.
w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010 - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe

wydzierżawienie nieruchomości gruntowych na czas oznaczony do 10 lat,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie:
14 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LIII/256/l0 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 sierpnia 2010 r.
w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie nieruchomości
gruntowych na czas oznaczony do 10 lat - stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) w sprawie zmiany załącznika Nr 11 do uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XLV/216/1 Oz dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy

na rok 2010,

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały wraz ze zmianami Wójta.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do
przedstawionego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. Nikt z radnych nie
wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LIII/257/l0 RADY GMINY GASZOWICE .z dnia 25 sierpnia 2010 r.
w sprawie zmiany załącznika Nr 11 do uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XLV/216/1 O
z dnia 14 stycznia 20 10 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 20 l O - stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.
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d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XLVI/222/l0 z dnia 27 stycznia 2010 roku w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku

pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację "Programu

ograniczenia niskiej emisji na terenie gminy Gaszowice" oraz "Programu budowy

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Gaszowice",

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały wraz ze zmianami Wójta.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do
przedstawionego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. Nikt z radnych nie
wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LII1/258/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 sierpnia 2010 r.
w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XLVI/2221l O z dnia 27 stycznia 2010
roku w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku pożyczki długoterminowej ze środków
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na
realizację "Programu ograniczenia niskiej emisji na terenie gminy Gaszowice" oraz
"Programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Gaszowice",-
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) podjęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia Sądu Okręgowego

w Rybniku

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie:
14 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LIII/259/l0 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 25 sierpnia 2010 r.
w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia Sądu Okręgowego w Rybniku - stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Ad.12.
Bieżące sprawy.
I Przewodniczący Rady
- poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 30 września 201O r. w Ośrodku Kultury
i Sportu w Gaszowicach o godz. 16.00
- podał harmonogram dyżurów radnych do końca kadencji:
Październik i listopad 2010
4 październik - radny Ryszard Jacek

11 październik - radny Adam Grzelec
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18 październik - radny Damian Krauze
25 październik - radny Piotr Górecki

8 listopad - radna Maria Knapik

- poinformował, że na dwa miesiące przed upływem kadencji radni są zobowiązani złożyć
oświadczenie majątkowe. Ponadto zapoznał radnych z pismem dotyczącym sposobu
wypełnienia oświadczeń majątkowych.

- odczytał treść pisma Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Rybniku informujące, że
koszt zabudowy sygnalizacji świetlnej wzbudzanej dla pieszych wraz z dokumentacją wynosi
około 55 tys. złotych. Radna Renta Bienek zapytała Wójta czy są techniczne możliwości
wykonania sygnalizacji świetlnej jeszcze w tym roku. Wójt poinformował, że w tym roku
nie, gdyż nie ma środków finansowych. W miesiącu wrześniu zostanie wystosowane pismo
do Powiatu, w którym zostaną wskazane propozycje zadań do wykonania w roku 2011. Gdy
zostanie to ujęte w projekcie budżetu Powiatu na rok 2011 to wtedy będzie można rozpocząć
przygotowanie dokumentów na realizację tego zadania.

- odczytał treść wniosku do radnych i Wójta gminy od mieszkańców budynku komunalnego
Czernicy dotyczący wykonania odprowadzenia wody, która powoduje zalania i zawilgocenia
budynku. Ponadto Wójt odczytał swoje stanowisko w sprawie kwestii zawartych w wniosku
a następnie odczytał propozycje pisma z odpowiedzią do mieszkańców. Rada nie wniosła
uwag w tej sprawie.

- podał do wiadomości Rady terminy spotkań komisji Monitorującej Działalność
Oczyszczalni Ścieków w Suminie - spotkania odbędą się o godz. 9.00 w sali narad Urzędu
Gminy Gaszowice w dniach 15 października i 15 grudnia 2010 roku.

II Wójt Gminy
- poinformował, że od 3 sierpnia mieszkańcy gminy mogą występować o warunki techniczne
podłączenia się do kanalizacji sanitarnej wybudowanej w ramach programu ISPA.

- w miesiącu wrześniu rozpoczną się prace na parkingu przed Urzędem Gminy Gaszowic
oraz zostanie wykonana nakładka asfaltowa na przystanku autobusowym w centrum
Gaszowic.

- podał do wiadomości Rady, że Powiat rybnicki podpisał umowę na wykonanie chodnika
przy ulicy Rybnickiej w Gaszowicach z terminem wykonania do 30 września br.

- poinformował, że przebudowa ul. Górniczej w Czernicy zgodnie z podpisaną umową ma
być zakończona do końca sierpnia, natomiast nakładka na ulicy Wąwozowej w Czernicy ma
być wykonana do 16 września br.

- podał do wiadomości, że w trakcie realizacji jest budowa wodociągu w Szczerbieach przy
ulicy Buchlera,

_ poinformował, że Gimnazjum Nr 1 im. Adama Mickiewicza z Rybnika zwróciło się
o objęcie patronatu Wójta Gminy Gaszowice nad rozgrywkami meczy siatkówki dziewczyn-
w związku z tym zgodnie z zarządzeniem nr 70/08 Wójta Gminy Gaszowice z dnia
27 października 2008 zostanie podpisana umowa na wynajem sali gimnastycznej w Czernicy
na dwie godziny w każdą środę. Dodał, że wynaj em będzie bezpłatny zgodnie z zapisami § 2
ust. 1 punkt 1) lit d) uchwały Nr XXIV/129/08 Rady Gminy Gaszowice z dnia

~ lipca 2008 roku w sprawie zasad korzystania z sal gimnastycznych, sal lekCyjnYCh~



obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w jednotaktach oświatowych Gminy Gaszowice
oraz upoważnienia Wójta do ustalania opłat.

Ad.l2.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi

1. Radny Adam Grzelec zapytał odnośnie wykonania nawierzchni asfaltowej na ulicy
Granicznej, która miała być wykonana wspólnie z Gminą Lyski. Wójt odpowiada, że
inwestycje prowadzi gmina Lyski, w najbliższych dniach zostanie ogłoszony przetarg.

2. Radny Józef Szawerna zwrócił się z pytaniem do Wójta czy w tym roku zostanie
odbudowany przepust w Gaszowicach na Pogwizdowie. Wójt odpowiada, że raczej
nie ponieważ obecnie zostały wykonane mapy do celów projektowych, kolejnym
etapem będzie przygotowanie dokumentacji projektowej. Radny Szawerna wyraził
niepokój i troskę o mieszkańców tego rejonu w okresie zimy, stwierdził, że nie można
tej sprawy tak pozostawić.

3. Radna Małgorzata Witek zapytała czy będzie w tym roku wykonana nakładka
asfaltowa na ulicy Powstańców w Czernicy. Wójt odpowiada, że nowa nawierzchnia
tej drogi ma być wykonana przez powiat rybnicki. Ponadto zgłosiła, że na ulicy
Wolności obok nr 59 studzienka jest obniżona i nie zabiera wody deszczowej.

4. Radny Ryszard Jaeek zgłosił, że jest uszkodzony chodnik na ulicy Wolności
w Czernicy - obok Baru Maleńka.

Ad.l3.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady
Gaszowice.

po wyczerpamu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy

Protokołowała:
/ - / Anna Zimny

CY RADY
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